
Protokoll Vetlanda-Bäckseda Kommundelsråd 16 maj 2022 kl 18.00 -19.00 

Närvarande: Sven-Åke Karlsson (S} ordförande, Harrieth Andersson (KD}, 

Fredrik Johansson (M}, Lars-Inge Lundgren (VF}. 

Anmält förhinder: Anita Gunnar (C) 

Plats hemma hos Harrieth 

• Mötet öppnades av ordförande som valdes till sekreterare 

• Justerare: Lars-Inge Lundgren 

• Föregående mötesprotokoll upplästes och godkändes och lades sedan till 

handlingarna. 

• Noteras att arbetet med centrums omstrukturering fortsätter. Önskar att arbetet 

med tillgängligheter för gångtrafikanter i centrum skyndas på. Vidare att arbetet med 

att göra torget mer levande prioriteras. 

• Speedway är kultur i Vetlanda. Kommun bör ställa sig positiv till en lösning där 

verksamheten kan fortleva. En omstart med ungdomssatsningar bör vara en 
förutsättning för ett kommunalt stöd till verksamheten. 

• Farthinder bör sättas upp på Bäcksedavägen, dela Åbron - Växjövägen. 

• Östanåvägen vid Tomaslundsbacken bör utrustas med farthinder eftersom farten där 

ofta är alldeles för hög. 

• Storgatan, delen Gifs idrottplats - Nydalarondellen bör hastigheten sänkas. Har 

tidigare påpekats detta och har nu fått ytterligare synpunkter. Det är mycket 

aktiviteter och rörelse både vinter och sommartid vid Tjustkulle och Hydro Arena. 

• Korsningen Målillavägen - Nyevägen och Vitalagatan bör få en bättre lösning flera 

synpunkter vittnar om att det är krångligt i korsningen. 

• Nästa möte hos Sven-Åke måndagen den 15 augusti kl 18.00. 

Ordförande och s:kre~e/ Justerare 
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